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Alulírott Fülöp Attila, mint a Vasvári Hírmondó főszerkesztője nyilatkozom, hogy a 

feladatom betöltése óta sem cenzúrázás, sem erre utaló magatartás nem történt az 

újság életében. 

Az esetlegesen kimaradt cikkek helyhiány miatt nem tudtak megjelenni, de ezeket 

a következő lapszámban hiánytalanul pótoltuk!  

  

 Fülöp Attila 
 főszerkesztő 


